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Uppdrag till Myndigheten för tillgängliga medier att fortsätta driva 
webbplatsen  ”Alla väljare” med lättläst nyhetsinformation    

Regeringens beslut 

Regeringen uppdrar åt Myndigheten för tillgängliga medier (MTM) att 
under 2016 fortsätta driva webbplatsen ”Alla väljare” – www.allaväljare.se 
– med lättläst nyhetsinformation. Avsikten är att öka möjligheten för 
personer med lässvårigheter att tillgodogöra sig information och ta del av 
den politiska debatten under mellanvalsperioden.  
 
MTM får för uppdragets genomförande använda 500 000 kronor under 
2016. Kostnaderna ska belasta utgiftsområde 1, anslaget 6:1, anslagspost 
11 Demokrati – del till Kammarkollegiet. Medlen utbetalas engångsvis 
efter rekvisition ställd till Kammarkollegiet senast den 1 december 2015.  
 
Uppdraget ska redovisas till Regeringskansliet (Kulturdepartementet) 
senast den 4 november 2016 tillsammans med en ekonomisk redovisning. 
Vid samma tidpunkt ska även medel som inte har utnyttjats återbetalas 
till Kammarkollegiet. Rekvisition och återbetalning ska hänvisa till det 
diarienummer som detta beslut har.  

Skälen för regeringens beslut 

En utgångspunkt för demokratipolitiken är att alla medborgare ges så 
likartade förutsättningar som möjligt att vara delaktiga i den 
demokratiska processen genom att följa politiska beslut och ta del av 
information om hur var och en kan vara med och påverka det politiska 
beslutfattandet. Ett av målen för regeringens funktionshinderspolitik är 
att samhället ska utformas så att människor med funktionsnedsättning 
blir fullt delaktiga i samhället. Under 2014 hade Stiftelsen för lättläst 
nyhetsinformation och litteratur (Centrum för lättläst) i uppdrag av 
regeringen att driva webbplatsen ”Alla väljare” – www.allaväljare.se, med 
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lättläst valinformation i samband med Europaparlamentsvalet och de 
nationella allmänna valen 2014 (Ju2013/08323/D). Under 2015 har MTM 
på uppdrag av regeringen fortsatt driva webbplatsen ”Alla väljare” med 
lättläst nyhetsinformation (Ju2014/06942/D). För att öka möjligheten 
för personer med lässvårigheter att tillgodogöra sig information och ta 
del av den politiska debatten under mellanvalsperioden anser regeringen 
att det är viktigt att fortsätta detta arbete. Webbplatsen riktar sig särskilt 
till samhällsgrupper med traditionellt lägre valdeltagande än övriga 
röstberättigade såsom unga, utrikes födda och personer med 
funktionsnedsättning. Uppdraget är en åtgärd i regeringens långsiktiga 
arbete för ett högt och mer jämlikt valdeltagande. 
 
 
På regeringens vägnar 
 
 
 
Gustav Fridolin 
 
 
 
     Paula Blomqvist 
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